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Porturile Midia 
şi Constanţa, dragate

de o companie cu 
o istorie interesantă

uPAG. 3

Boxerul Albert
Potoceanu, de la CS

Năvodari, vicecampion
european de cadeți

uPAG. 7

Turişti din
Campingul GPM,
prada perfectă

pentru hoţi! 
uPAG. 3

Data de 31 iulie 2017, decisivă pentru mai multe structuri sportive constănțene

Inadmisibil! La Constanţa, evenimentele
verii, promovate de Regia de transport!

Norma RCA trece pe
„banda“ păgubiților
Șeful ASSAI, Cristian Muntean: 
„S-a spart monopolul asigurătorilor - șoferii își
pot repara mașina la orice service doresc“
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Și ne mirăm că nu avem turiști...
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Un anunț destul de
simplu și aparent
banal al RATC ne-a
atras atenția, însă
nu în modul
așteptat.
Comunicatul spune
că, în următoarele
trei weekend-uri
(28 - 30 iulie, 4 - 6
august și 11 -13
august), mai multe
linii de transport în
comun își
prelungesc traseele
și programul.
Măsura a fost luată
pentru sprijinirea
unor evenimente ce
vor avea loc în
Piața Ovidiu.
Manifestările
rămân, totuși, un
mister, pentru că
Primăria se lasă
rugată să
promoveze
evenimentele urbei. 

Viața românilor, trecută pe un CIP!

Dacă tot s-a schimbat
Executivul, au fost reluate și
vechile discuții rămase în
coadă de pește. De această
dată, în centrul dezbaterilor s-
a aflat subiectul cărților de
identitate electronice, care au
generat, în ultimii trei ani, o
mulțime de speculații cu iz
conspiraționisto-religios, ori
comentarii pragmatice legate

de costurile ridicate ale
întregului sistem de eliberare
și citire a acestora. Mai nou,
reprezentanții Guvernului sunt
dispuși să ne lase să alegem
ce fel de act de identitate vrem
să deținem (simplu sau
electronic) și chiar vor să
permită eliberarea de buletine
pentru copiii mai mici de 14
ani.

Noile cărți de identitate
vor cuprinde și ce ai

mâncat când erai mic!
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În Piața Ovidiu ar trebui să se defășoare un eveniment. Nu se știe care...

Sportul constănțean găsește
din ce în ce mai greu finanțare
din zona investitorilor privați și
stă din ce în ce mai mult cu
mâna întinsă la autoritățile
locale, Consiliul Local și

Consililul Județean. De altfel,
performanțele sportive din
ultimii 10-15 ani s-au bazat pe
sprijinul financiar al
autorităților locale, iar cluburile
sportive care au dat faliment

în ultimii ani au
dispărut după ce
nu au mai primit
bani publici! În
aceste condiții,
ședința ordinară
a Consiliului
Local al
municipiului
Constanța,
convocată pentru
data de 31 iulie
2017, ora 12.00,
în sala „Remus
Opreanu” a
Consiliului

Județean Constanța, cuprinde
pe ordinea de zi mai multe
proiecte de hotărâre 
prin care structuri sportive
constănțene solicită sprijin
financiar.

Consiliul Local se pregătește 
să finanțeze sportul constănțean

Constănțeni, puneți-vă dorințe

Atenție, cad stele! 
Unde se văd cel 

mai bine perseidele 
în Constanţa!SOS, donatorii de sânge!
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